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JUHATUSE KOOSOLEKU PROTOKOLL 

  

Protokoll nr :  3/2015 

Toimumise aeg:  28.10.2015, kell 18.00 – 20.00 

Toimumise koht:   Tehnika tn 11, ruum nr 6  

Koosoleku juhataja: Iris Haiba 

Protokollija:  Kirsti Mau 

Osalejad:  Heino Resik, Agu Raadik, Härmo Väljaste, Urmas Kristal, Mikk 

Vaarmann, Peeter Paunmaa, Elle Vesinurm 

Puudusid:   Ethel Espenberg  

 

 

PÄEVAKORD: 

1.  Märjamaa valla mittetulundusliku tegevuse toetuse taotlus  

2. 2016a. tegevused 

3. Info 

 

 

Päevakorrapunkt 1 
Märjamaa valla mittetulundusliku tegevuse toetuse taotlus 

Iris andis ülevaate Märjamaa valla mittetulundusliku tegevuse toetuse taotluse voorust.  

Taotlust saab esitada kuni 02.11.2016a (k.a).   

Tegevuskulusid (s.h. raamatupidamine) uue korra järgi enam ei rahastata. Strateegiakava 

omaosalus küsida valla toetus voorust.  

  

Iris teeb MVKÜ projekti taotluse valmis ja esitab valda ära.  

  

Info teadmiseks võetud 

 
 

Päevakorrapunkt 2 
2016a. tegevused 

Iris andis teada, et vahetunud on raamatupidaja. Teenus ostetakse sisse ning tasuks on 

60eurot/aasta, mille tasume liikmemaksudest saadud rahast.  

 

Jätkata koostööd Kehtna valla külaliigutajatega. Ettepanek minna nendega koos reisile. 

Partnerluskogu plaanib minna samuti reisile. Esialgse plaani järgi Karjalasse või Slovakkia-

Ungari. Sellest tulenevalt võiks kehtnakatega reis jääda suve lõppu sügisesse.  

 

Külavanema „ametiraha“. Ettepanek teha külavanemale „ametiraha“. Uurida kuidas see on 

teistel külavanematel. „Ametiraha“ oleks üle antav, külavanema märk on see mis jääb 

päriseks.  

 

Info teadmiseks võetud. 

 

 

Päevakorrapunkt 3 
Info 
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 2016a. Külavanemate ühenduse Tänupäeva võiks korraldada Sipa mõisas.  

 KYSK’ist me raha ei saanud, kuna taotlus läks läbi peale esitamise kellaaja lõppu. 

Seega ettepanek esitada 15.02.2016a. projekt uuesti, kuna sisu oli väga hea. Projekti 

raames oli plaanis 2 koolitust jm. 

 2015a. jäi ära külade spordipäev. Ettepanek teha 2016a. spordipäev Vaimõisa külas ja 

võimalusel kasutada 2015a. tellitud medaleid.  

 

  

 

Koosoleku juhataja kuulutas koosoleku lõppenuks. 

 

 

 

 

Iris Haiba 

Koosoleku juhataja        Kirsti Mau 

          Protokollija 


